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بازار  ســکه و طــا )قیمت هــا بــه تومان(
نوع

سکه طرح قديم

سکه طرح جديد

نيم سکه

ربع سکه

سکه يك گرمي

هر گرم طلاي 18 عيار

1588500

1572000

780000

495000

335000

148,970

تغييرقيمت

بازار  جهاني

نوع

هر اونس طلا

نقره 

هر بشکه نفت اوپك

هر بشکه نفت برنت

1320.97

16.41

61.58

64.35

تغييرقيمت )دلار(

بازار  ارز  )قیمت ها به تومان(
مبادلاتینوع ارز تغييرتغييربازار آزاد

دلار آمريکا

يورو

پوند انگليس

درهم امارات

4469

5497

6867

1,345

3735

4601.9

5150.4

1017.1

تغییرنرخ برابري ارزها

يورو به دلار

پوند به دلار

دلار به درهم

1.2307

1.3805

3.672

بیش از 90 درصد جنگل های حوزه شمال کشور ناپایدار شده اند و امکان رویش و زایش دوباره ندارند

تراژدی جنگل های کشور 
  دور از ذهن نیست که در کمتر از 30 سال همه جنگل های کشور از بین بروند

  بیش از 3.5 میلیون دام در جنگل های شمال کشور نهال های نورس را درو می کنند

شهروند| جنگل های کشور آب می روند؛ از شمال 
تا غرب ایران؛ دام ها نهال هــای تازه را می خورند، مردم 
برای تأمین سوخت شــان، چوب درختان را تبدیل به 
هیزم می کنند و میانگین بارش کشوری هر  سال از  سال 
گذشته اش کمتر می شــود. این رویه اگر اصلاح نشود 

ایران در 30 سال آینده دیگر جنگل نخواهد داشت. 
گلزار، عضو هیأت مدیره جمعیت دیده بان طبیعت 
به »شهروند« می گوید: بیش از 90 درصد جنگل های 
حوزه شمال کشور ناپایدار شــده اند و امکان رویش و 
زایش دوباره ندارند. دور از ذهن نیســت که در کمتر از 
30 سال همه جنگل های کشور از بین بروند. امروز و در 
این نقطه تاریخ که من و شما با همدیگر درباره تهدیدات 
منابع طبیعی حرف می زنیم، جنگل های جلگه ای کشور 
تقریبا از بین رفته اند و تنها چند لکه از آنها باقی مانده 

است؛ هر چه باقی مانده، جنگل کوهستانی است. 
این در حالی اســت که نماینده مردم کرمانشاه هم 
دیروز گفته که تأمین ســوخت مردم در غرب کشور 
توســط جنگل های این ناحیه انجام می شود و همین 
باعث شده که شــاهد کاهش ۲0 الی 30 درصدی در 
سطح جنگل ها در سال های اخیر باشــیم. نظارت بر 
جنگل ها باید با استفاده از تجهیزات نوین هوشمند شود.

 اعداد روایــت تلخ تری برای ما دارنــد. گزارش های 
منتشر شده حکایت از وجود 3.4 میلیون هکتار جنگل 
در  ســال 13۲0 دارد که حالا این عدد به چیزی کمتر 
از ۲ میلیون هکتار رسیده است. چه بلایی سر این یک و 

نیم هکتار جنگل آمده است؟ 
حالا معاون وزیر جهاد کشــاورزی خبر تازه ای داده 
اســت. آقایی در نشســت خبری خود گفته که پایان 
بهره برداری از جنگل های کشور رسیده است. »پایان  
سال 9۶ پایان بهره برداری از جنگل های کشور است و 
از  سال 9۷ هیچ مجوزی برای بهره برداری از جنگل ها 

صادر نخواهد شد.« 
اما آیا همه بهره برداری ها تا بــه امروز از جنگل های 

کشور مشروط به مجوز بوده است؟ 
چرا جنگل ها نابود می شود؟ 

روی ســطح نابود شــده جنگل ها اجماع نظر وجود 
ندارد. این موضوعی است که گلزار به »شهروند« گفته 
و توضیح می دهد: در  ســال 13۲0، 3.4 میلیون هکتار 
جنگل داشتیم که امروز سازمان جنگل ها می گوید به 
۲ میلیون هکتار رسیده و این در حالی است که موسسه 
تحقیقات جنگل هــا و مراتع عــدد 1.۶ را مورد تأیید 

می داند. 
جنگل هــای جلگه ای کامــلا از بیــن رفته اند چرا 
که دسترســی عوامل انســانی به آنها راحت تر است. 
جنگل های جلگه ای تبدیل به ســکونتگاه و مزرعه و 

زمین شده اند. 
گلزار می گوید: امروز دیگر جنگل جلگه ای نداریم و 
تنها چند لکه کوچک باقی مانده است؛ لکه هایی مثل 

سی سنگان ، نور و....
او ادامه می دهد: درخت های جنگلی هر  ســال دانه 

تولید نمی کنند و به  طور میانگین دانه دهی آنها سه تا 
هفت  سال طول می کشــد. با وجود این دام ها همیشه 
در جنگل ها می چرند و سالانه معادل ۶00 هزار هکتار 
نهال کاری را نابود می کنند. در حال حاضر 3.5 میلیون 

دام از جنگل های کشور ارتزاق می کنند. 
شرمنده مردم خوزستان هستیم

سال 9۷ هیچ مجوزی برای بهره برداری از جنگل ها 
صادر نمی شود. خلیل آقایی، رئیس سازمان جنگل ها، 

مراتع و آبخیزداری کشــور دیروز 
در نشستی خبری گفت: شرمنده 
مردم خوزستان هستیم، چراکه 
مشــکلات ریزگردها و گردوغبار 
در خوزستان بســیار بزرگ است 
و کاری که ما می کنیم کم است. 
امیدواریــم با همت مســئولان 

بتوانیم از این شرمندگی دربیاییم.
در نشســت خبری دیروز که 
به مناسبت روز ملی درختکاری 
و هفتــه منابع طبیعــی برگزار 

شد، آقایی ضمن تشــریح اقدامات سازمان جنگل ها 
اظهار کرد: قرار اســت 1۲4 پروژه زیست محیطی طی 
هفته منابع طبیعی در کل اســتان ها اجرا شود. حدود 

10 میلیون اصله نهال نیز بین مردم توزیع می شود. 
اما سوال این است که این نهال ها قرار است دقیقا کجا 
توزیع شود و چه جایی برای کاشت آنها در نظر گرفته 

شده است؟ 
آقایی با بیان این که حفاظــت 30 میلیون هکتار از 
اراضی منابع طبیعی به بهره برداران این عرصه واگذار 
شده است، گفت: هیچ کس بهتر از خود مردم نمی تواند از 

منابع طبیعی کشور حفاظت کند.
پایان بهره برداری از جنگل های کشور 

معاون وزیر جهاد کشاورزی در ادامه تأکید کرد: پایان 
 سال 9۶ پایان بهره برداری از جنگل های کشور است و 

از  سال 9۷ هیچ مجوزی برای بهره برداری از جنگل ها 
صادر نخواهد شــد. آقایی در ادامه با اشــاره به برنامه 
سازمان جنگل ها و مراتع و آبخیزداری کشور اظهار کرد: 
این سازمان چهار محور اساســی برای  سال آینده دارد 
که اولین آنها طرح توقف بهره برداری از جنگل هاست. 
موضوع ریزگردها نیز ازجمله محورهای اساسی سازمان 
در  سال آینده خواهد بود. همچنین تا دو سال آینده نقشه 
کاداستر منابع طبیعی کشور تکمیل می شود. در زمینه 
آبخیزداری نیز طبق اعتباری که با 
عنایت مقام معظم رهبری به این 
حوزه اختصاص داده شــده است، 

اقداماتی صورت می گیرد.
ســازمان جنگل ها،  رئیــس 
مراتع و آبخیزداری درباره آخرین 
اقدامات انجام شده در خوزستان 
برای کنتــرل ریزگردهــا گفت: 
ریزگردها منشأ داخلی و خارجی 
دارند. در ۶ ماه اول سال ۷0 درصد 
ریزگردها منشأ خارجی و در ۶ ماه 
دوم  سال ریزگردها منشأ داخلی دارند.  سال گذشته نیز 
5000 هکتار از اراضی که ســبب خیزش گرد و خاک 

می شد نهال کاری شده است.
آقایی با بیان این که امســال نیز تعهــد کرده ایم که 
30 هزار هکتار از این اراضی را نهال کاری کنیم، گفت: 
تاکنون حدود 10 هزار هکتار نهال کاری شــده است 
و امیدوارم بتوانیم در آینده ای نزدیک تعهدات خود را 

انجام بدهیم.
آقایی با بیان این که  سال گذشته و امسال تمرکز ما 
در جنوب شــرق اهواز بود که این نقطه کانون اصلی و 
بحرانی ریزگردهاست، تصریح کرد: در حدود 45 هزار 
هکتار از اراضی جنوب شــرق اهواز کــه کانون اصلی 
ریزگردها بوده اســت، اقداماتی انجام شده که براساس 
گزارش های وزارت نیرو آن منطقه بحرانی را از بحران 

خارج کرده است.
او ادامه داد: 350 هزار هکتار وسعت اراضی است که 
باید در آنها با ریزگردها مقابله شود. متاسفانه فعالیت ما 
به 10 درصد از کل منطقه ای که باید اقدامات لازم انجام 
شود هم نمی رسد اما امیدواریم با همت بیشتر و رحمت 
الهی بتوانیم معضل ریزگردها در خوزستان را مدیریت 
کنیم. بخشی از زمین های خوزستان ازجمله اهواز در 
گذشته زیر آب بوده است که این مسأله مانع از خیزش 
گرد و خاک می شد. متاسفانه به دلیل خشکسالی این 
زمین ها خشــک و عاملی برای تولید گردوغبار شده 

است.
خروج اراضی جنگلی از پروژه آزادراه شمال

معاون حفاظت و امور اراضی سازمان جنگل ها، مراتع 
و آبخیزداری هم گفت: اراضی جنگلی که در محدوده 
پروژه آزادراه شــمال بودند، از این پروژه خارج شدند و 
به منابع طبیعی بازگشتند. مسعود منصور در نشست 
خبری ســازمان جنگل ها درباره آخرین وضع آزادراه 
شمال اظهار کرد: این پروژه، پروژه بزرگی است که هم 
دولت و هم مردم به اجرای آن اهتمام دارند و ما در اصل 
پروژه تردیدی نداریم، ولی ایــن آزادراه باید به گونه ای 
احداث شــود که حداقل آســیب را به منابع طبیعی 

برساند.
معاون حفاظت و امور اراضی سازمان جنگل ها، مراتع 
و آبخیزداری با اشــاره به این که در آن مقطع زمانی به 
اشتباه بخشی از اراضی جنگلی برای این کار اختصاص 
داده شــده بود، تصریح کرد: اراضی که پوشش مشجر 
دارند، از مصادیق ممنوعیت واگذاری هســتند. تلاش 
ســازمان جنگل ها نیز همواره بر این بود که اراضی که 

شامل جنگل می شود، از این توافق خارج شود.
گفتنی است 1000 هکتار جنگل در مسیر این پروژه 
درحال از بین رفتن بود که سازمان جنگل ها این وسعت 

از جنگل را به منابع طبیعی بازگردانده است.
 تأثیر عوامل طبیعی 

دام، عامل انســانی، سدسازی، گســترش صنایع و 
کمبود ســوخت را که کنار بگذاریــم، عوامل دیگری 
مانند عوامل طبیعی هم مزید بر علت شده  است. گلزار 
می گوید در 50 سال گذشــته، ۲0 درصد کاهش باران 
در جنگل های شــمال کشور داشــته ایم و همه اینها 
دست به دست هم داده که 90 درصد جنگل های کشور 

امروز ناپایدار باشد. 
اگر جنگل ها از بین برود... 

تا مادامی که جنگل ها تبدیل به چراگاه رایگان بیش 
از 3 میلیون دام شــده اســت، دانه ها و نهال ها را دام ها 
می خورند و امکان زایش و تجدید حیات جنگل ها از بین 
می رود، همین طور که اکنون از بین رفته. گلزار می گوید 
بر کسی پوشیده نیست که اگر جنگل ها از بین برود چه 
بلایی دامنگیر همه ما می شود. سیل های خانمان برانداز 
همه شمال کشور را نابود می کند و خاک حاصلخیز این 
ناحیه از بین می رود. معیشــت های مردم با خطرهای 

جدی مواجه می شود و حیات وحش از بین می رود.

محدودیــت در فــروش ارز در حالی در بــازار آزاد ادامه دارد که 
همچنان تعــدادی از دلالان که در بســیاری از موارد وابســته به 
صرافی ها هستند، به فعالیت شــان در کنار خیابان ادامه می دهند 
و دلار و یــورو را با نرخ آزاد )بــه ترتیــب 4۸00 و 5900 تومان( 
می فروشــند. بازار ارز که از نخســتین روزهای اسفند ماه با کمبود 
عرضه و فروش مواجه شــد، همچنان به همین روند ادامه می دهد 
و این محدودیت در عرضه، مشــکلاتی را برای خریداران آن به ویژه 
تجار و فعالان اقتصادی به وجود آورده اســت. مشــکلاتی که حالا 
بانک مرکــزی برای حل وفصل آن وارد میدان شــده و می گوید که 
تجار ارز مورد نیاز خود را در ســامانه نیما اعلام کنند. سامانه ای که 
به گفته کسرایی پور، مدیرکل سیاســت ها و مقررات ارزی، فعالیت 
آزمایشــی خود را از بعدازظهر روز شــنبه، ۲۸ بهمن ماه آغاز کرده 
و هم اکنون امکان درخواســت برای تمامی ارزهــا به جز وون کره 

جنوبی، بات تایلند و ین ژاپن در آن فراهم شده است.
آن گونه که این مقام مســئول توضیح می دهــد: در حال حاضر 
واردکننده غیر بانکــی صرفا به چند صرافی دسترســی دارد اما از 
طریق ســامانه نیما این امکان فراهم می شــود که به کل صرافی ها 
دسترسی داشته و پس از ثبت درخواست خود پیشنهادات آنهایی 
را که به درخواست وی پاسخ مثبت داده اند را مشاهده کند و نهایتا 
مختار است صرافی مورد نظر خویش را از میان پیشنهاددهندگان 
انتخاب کند. او با اشــاره به دو روش بانکی و غیــر بانکی تأمین ارز 
گفت: در روش غیر بانکي شــروع کار در ســامانه جامع تجارت در 
قالب انجام ثبت ســفارش و پایان کار در قالــب ترخیص در پنجره 

واحد تجارت فرامرزی گمرک انجام می شود.
مدیرکل سیاســت ها و مقررات ارزی این بانک با بیان این که در 
حال حاضر بابت واردات رسمی کشــور به دو شکل تأمین ارز انجام 
می شــود، گفت: تأمین ارز بخشی از واردات به واســطه بانک ها و 
بدین  صورت است که واردکننده ثبت ســفارش را انجام می دهد و 
بانک مرکزی از طریق پرتال ارزی ارز را تأمین می کند و با توجه به 
روابط کارگزاری میان بانک های ایران و سایر کشورها پرداخت ها به 

فروشندگان خارجی صورت می گیرد.
آن گونه که این مقام مسئول توضیح می دهد: در روش غیربانکی 
یا روش به غلط مصطلح شده »بدون انتقال ارز« هیچ یک از بانک های 
تجاری و تخصصی کشــور به  عنوان بانک عامــل در پرداخت بهای 
کالای وارداتی دخیل نیســتند و این امــر از طریق صرافی ها انجام 
می پذیرد و این موضــوع عمدتا از تحریم های تحمیلی به شــبکه 

بانکی نشأت گرفته است.
مدیرکل سیاســت ها و مقررات ارزی یکی دیگــر از اهداف اصلی 
طراحی این ســامانه را ایجاد فضای رقابتی بــرای صرافان خواند و 
گفت: با ایجاد فضــای رقابتی قطعا واردکننــدگان غیربانکی حق 
انتخاب بیشتري خواهند داشت و این موضوع بر تعدیل نرخ ارز نیز 

تأثیر مثبت خواهد داشت.
کســرایی پور افزود: تجــار می توانند با عنایت به اطلاع رســانی 
انجام شده در ســامانه جامع تجارت و همچنین دوره های آموزشی 
و توجیهی که طــی هفته های گذشــته در وزارت صنعت، معدن و 
تجارت برای آنان برگزار شد، نســبت به ثبت درخواست تأمین ارز 

مورد نیاز خود اقدام کنند. طی هفته سپری شده جلسات توجیهی و 
آموزشی متعددی نیز برای صرافی های بانکی جهت آشنایی آنها با 
نحوه کار سامانه برگزار شد و برنامه های آموزشی برای صرافی های 

تضامنی نیز برنامه ریزی شده است.
این مقام مســئول در خصوص مکانیزم فعالیت این سامانه گفت: 
بعد از آن که تاجر در ســامانه جامع تجارت، ثبت ســفارش خود را 
انجام داد، در گام بعدی به لینک تأمین ارز به شــیوه غیربانکی در 
همین ســامانه رجوع می کند و بعد از انتخاب این گزینه و تکمیل 
مراحل پیش بینی شــده، درخواســت خویش را نهایــی می کند. 
درخواســت به صورت خودکار برای ســامانه نیما ارسال می شود و 
در این مرحله صرافان از طریق ســامانه ســنا قادر خواهند بود که 
درخواست بازرگان را مشاهده و با توجه به روابط خود با کارگزاران 
خارجی و انجام پذیر بودن درخواست، پیشنهاد تأمین ارز را با قیمت 
موردنظر خود اعلام کنند. او افزود: زمانی که بازرگان درخواســت 
خود را ارســال می کنند صرافــان در یک بازه زمانــی می توانند به 
پیشنهاد بازرگان پاسخ دهند، ضمن آن که بازرگانان مختار هستند 
مقرون به صرفه ترین پیشنهاد را برای تأمین ارز کالای وارداتی خود 
انتخاب کنند. در مرحله بعد مابه ازای ریالی ارز در حسابی که صراف 
انتخاب شده معرفی کرده است توسط بازرگان از طریق سامانه نیما 
یا از طریق شعب بانک ها واریز می شود و صراف زمانی که اطمینان 
حاصل کرد معادل ریالی به حساب وی واریز شده است، در سامانه 
درخواســت تأمین ارز را تأییــد می کند و مرحلــه پرداخت ارز به 

فروشنده خارجی را شروع می کند.

تأمین ارز مورد نیاز تجار از طریق سامانه نیما

محدودیت در فروش ارز ادامه دارد 

سایر بازارها

 عقبگرد 155 واحدی
شاخص کل بورس

 شاخص کل قیمت و بازده نقدی بورس اوراق 
بهادار تهران در پایان معاملات دیروز دوشنبه 14 
بهمن ماه 9۶ با کاهــش 155 واحدی روی رقم 
9۷ هزار و 19۸ واحد ایستاد. شاخص کل هم  وزن 
اما بــا کاهش ۶5 واحدی عدد 1۷ هــزار و 54۲ 
واحد را به نمایش گذاشــت. شاخص سهام آزاد 
شناور نیز با کاهش 3۲۷ واحدی به رقم 104 هزار 
و ۲۸۲ واحد دست یافت. شــاخص بازار اول اما 
درحالی با کاهــش 13۷ واحدی به رقم ۶۸ هزار 
و ۸۷9 واحد دســت یافت که شاخص بازار دوم 
با کاهش 1۸۷ واحدی عــدد ۲0۷ هزار و ۸45 
واحد را به نمایش گذاشت. روز گذشته همچنین 
 شــاخص کل فرابورس )آیفکس( نیز با افزایش
1۲ واحدی روی رقم یک هزار و 91 واحد ایستاد.

گفتنی اســت، ارزش کل معامــلات دیروز 
بورس تهــران درحالی به بیــش از دو میلیارد و 
۲19 میلیون تومان نمایش داده شــد که ناشی 
از دست به دست شــدن بیش از یک میلیارد و 
14۲ میلیون سهم و اوراق مالی قابل معامله طی 

۶۷ هزار و 1۸۲ نوبت دادوستد بود.

بازار سرمایه

بازار طلا و ارز

هر کیلو میوه را چند بخریم؟
ایسنا| بر اســاس حداقل و حداکثر قیمت 
عمده فروشــی میوه و تره بار در میدان مرکزی 
تهــران، قیمــت ایــن محصولات در ســطح 
خرده فروشــی ها با احتســاب حداکثر ســود 
35 درصدی برای میوه ها مشخص شده است. به 
گفته رئیس اتحادیه بارفروشان، اگر گرانفروشی 
در برخی میوه فروشــی ها صــورت می گیرد، 
ارتباطی به بارفروشــان ندارد و آنها نمی توانند 
حتی یک ریال هم میوه هایشــان را گران تر به 
میوه فروشان بفروشند. براساس آخرین کشف 
قیمت صورت گرفته، در بازار هر کیلوگرم نارنگی 
بندری درجه یــک ۸000 تومانی باید حداکثر 
10 هــزار و ۸00 تومــان در خرده فروشــی ها 
عرضه شود. همچنین هر کیلوگرم توت فرنگی 
گلخانــه ای درجه یــک 10 هــزار تومانی باید 
13 هزار و 500 تومــان در بازار مصرف فروخته 
شــود و حداکثر قیمت هر کیلوگرم انار ۷000 
تومانی درجه یک نهایتا 9450 تومان اســت. 
البته در این میان میوه های دیگری هم به  عنوان 
ارزان ترین محصولات در این بازار وجود دارد که 
قیمت شان از 1500 تا 3500 تومان تعیین شده 
است. به عنوان مثال حداکثر قیمت کشف شده 
هندوانه، نارنج، خیار رســمی و پرتقال رسمی 
شمال کیلویی 1500 تومان در میدان مرکزی 
میوه و تره بار است که با احتساب سود منطقی 
35 درصدی نهایتا باید کیلویی ۲0۲5 تومان به 

دست مصرف کنندگان برسد. 

هر کیلو چغاله بادام 60 هزار تومان 
ایلنا| در حالــی برخی رســانه ها قیمت 
چغاله بــادام را تا ۲00هــزار تومان تخمین 
زدند که گزارش میدانــی در مرکز و جنوب 
شهر تهران نشــان می دهد که این قیمت به 
۶0 هزار تومان می رسد. چغاله بادام ازجمله 
نوبرانه هایــی اســت که به محــض ورود به 
بازار قیمت بالایی داشــته و به تدریج کاهش 
قیمت خواهد داشــت. گفتنی اســت بیشتر 
خرده فروشــی ها تا پایان عید نوروز از عرضه 
این محصــول در مغازه هایشــان خودداری 
کرده   و عنوان کردند گوجه سبز هم تا یک ماه 

دیگر عرضه نخواهد شد.

ویترین خانواده
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قیمت انواع ادوکلن

155 هزار
 Lovely ادو پرفيوم زنانه پوچيني مدل

Night Gold حجم 100 ميلي ليتر

71 هزار ادو پرفيوم زنانه امپر مدل Chifon حجم 
100 ميلي ليتر

610 هزار  Close Up ادو پرفيوم الفکتيو استوديو مدل
حجم 100 ميلي ليتر

112 هزار  Encre Noire ادو تويلت مردانه لاليك مدل
حجم 100 ميلي ليتر

425 هزار  Good ادو پرفيوم زنانه کارولينا هررا مدل
Girl حجم 80 ميلي ليتر

79 هزار ادو پرفيوم مردانه اسکلاره مدل تلگرام حجم 
90 ميلي ليتر

70 هزار  Classic ادو تويلت مردانه جگوار مدل
Black حجم 100 ميلي ليتر

135 هزار  Ambre ادو تويلت مردانه ادنان بي مدل
Noir حجم 100 ميلي ليتر
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مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان گلســتان خبر داد: 3۲ پست و پایگاه 
امداد و نجات در طرح نوروزی 139۷  به صورت شــبانه روزی در ســطح استان 
گلستان اســتقرار دارند. به گزارش روابط عمومی جمعیت هلال احمر گلستان، 
دکتر حســین احمدی مدیرعامل جمعیت هلال احمر گلســتان در جلسه ستاد 
اجرایی خدمات سفر استان گلستان ویژه نوروز 139۷ اظهار کرد: طرح ملی امداد 
و نجات ستاد تسهیلات نوروزی از ۲5 اسفند آغاز و تا 15 فروردین 139۷ به مدت 
۲0 روز ادامه خواهد یافت و ما در ایام نوروزی براساس وظایفی که برای جمعیت 
هلال احمر تعریف شده اقداماتی را در دستور کار قرار داریم. مدیرعامل جمعیت 
هلال احمر اســتان گلســتان افزود: در اجرای این طــرح از 10۲ امدادگر روزانه 
استفاده می شــود که این تعداد ۲ هزار و 40 نفرروز را شــامل می شود. احمدی 

با بیان اینکه 19۲ نفر نیروی داوطلب در اجرای طرح امداد و نجات در داســتان 
فعال هستند، گفت: در مجموع ۲ هزار و 4۸0 نفر طی ۲0 روز در طرح ملی امداد 
و نجات در اســتان گلستان فعالیت دارند، ۲۲ دســتگاه آمبولانس و 51 دستگاه 
خودرو استفاده می شود. احمدی با بیان اینکه در 10 شهرستان پایگاه ثابت امداد 
و نجات استقرار یافت، تصریح کرد: در اکثر شــهرها پایگاه اقماری امداد و نجات 
نیز وجــود دارد. وی از اســتقرار بالگرد جمعیت هلال احمر در محل پســت ها و 
پایگاه های امداد و نجات در اســتان خبر داد و ابراز کــرد: از پنجم فروردین الی 
15 فروردین 139۷ بالگرد جمعیت هلال احمر استقرار خواهد یافت. مدیرعامل 
جمعیت هلال احمر گلســتان گفت: جمعیت هلال احمر در حوادثی مانند زلزله، 
ســیل و کولاک به عنوان متولی اصلی وارد عمل می شــود و در حوادث جاده ای 

نقش پشتیبان اورژانس را دارد. در طرح نوروزی 9۷ به عنوان پشتیبان نیروهای 
اصلی اورژانس در ســوانح و تصادفات فعالیت داریم و به دنبال این هســتیم که 
اطمینان خاطری برای مســافران از نظر امدادگری و اســکان اضطراری به وجود 
بیاوریم. وی با بیان اینکه در راه ماندگان و جســت وجوی گردشگرانی که مفقود 
می شــوند از دیگر وظایف جمعیت هلال احمر است، افزود: در طرح خدمات سفر 
نوروزی هر دستگاهی نیاز به استفاده از امکانات هلال احمر را داشته باشد، آماده 
همکاری هســتیم. مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان گلستان در پایان بیان 
کرد:در طرح زمستانه 139۶ درمجموع  ۲10 حادثه، 3۷1 مورد مصدوم با اجرای 
طرح امداد و نجات زمســتانه ختم به خیر شــد، 335 تیم عملیاتی اعزام شده در 

قالب 995 نیروی عملیاتی در این طرح فعالیت داشتند.

مدیرعامل جمعیت هال احمر گلستان خبر داد:

استقرار 32 پست و پایگاه امدادونجات نوروزی جمعیت هلال احمر گلستان در نوروز 1397

استان

اصفهان- محسن راعی 
شــهردار اصفهان با اشــاره به قانون شــفاف سازي 
و دسترســي آزاد به اطلاعــات گفــت: در دوره جدید 
شهرداري ها، اصفهان اولین شهري است که این قانون 
را به اجرا در آورده تــا با اجراي آن علاوه بر جلب اعتماد 
مردمي شــاهد کاهش فساد در سیســتم باشیم و این 

قانوني است که باید در همه شهرداري ها اجرا شود. 
به گزارش خبرنگار مــا از اصفهان، قدرت الله نوروزی 
در نــود و پنجمین اجلاس کلانشــهرهای کشــور در 
اصفهان با اشــاره به تصویب طرح " انتشار و دسترسی 
آزاد به اطلاعات " افزود: با این اقدام در زمینه قراردادها 
نیز مي توان شــفاف تر عمل کرد.  وي با بیان این که در 
دوره مدیریت جدید شهري کشور این سومین نشست 
شهرداران کلان شهرها اســت که بعد از تهران و مشهد 
در اصفهان برگزار مي شــود، بر تعامل بین کلان شهرها 
به منظور دســتیابي به دســتاوردهاي مهــم تأکید و 
بیان کرد: با تعامل بین کلان شــهرها مي توان شــاهد 

سرمایه گذاري، دریافت فاینانس و تسهیلات بانکي بود.
وي با اعلام این که لازم است در شهرداري ها هسته 
گزینش تشکیل شود، افزود: هیأت رسیدگی به تخلفات 
اداری و هسته گزینش در شهرداري ها وجود ندارد و این 
موضوع در استانداري ها بررسي مي شود. از سوي دیگر 
منطبق نبودن حقوق و مزایا با چارت تشکیلاتي و نظام 
هماهنگ پرداخت، موضوعي است که باید در دبیرخانه 

کلان شهرها مورد بررسي و کارشناسي قرار گیرد. 
طرح بسط روابط فرهنگي کان شهرها 

شهردار اصفهان با اشاره به طرح بسط روابط فرهنگي 
کلان شــهرها به منظور ایجاد انســجام ملي در زمینه 
تقویت حوزه گردشــگري، اقتصادی و محیط زیســت 
اذعان داشــت: با اجراي این طرح هزینه ها کاهش مي 
یابد که لازم اســت این مهم در دســتور کار دبیرخانه 
کلان شــهرها قرار گیرد. وي تأکید کــرد: با تعامل بین 
کلان شهرها و نظام مند کردن روابط در کشور مي توان 
از سیاست هاي جزیی نگر پرهیز کرد و این مهم به نفع 
همه کلان شهرهای کشور اســت.   نوروزي با بیان این 
که در کلان شــهرها باید در زمینه موضوعات و مباحث 
واحد، برنامه هاي یکســاني تدوین کــرد، ادامه داد: با 
تجمیع اطلاعات مي توان شــاهد کاهش هزینه ها در 

کلان شهرها بود.  
راه اندازي تالار مانیتورینگ آماری 

شهرهای ایران 
وي از راه اندازي تالار مانیتورینگ آماری شــهرهای 
ایران )تماشــا( و ایجاد پایگاه مشــترک داده و کمیته 
جدید آمــاری و درآمدی براي کلان شــهرها خبرداد و 
افزود: این سامانه کمک شــایاني در تصمیم گیري هاي 
شــهري خواهد داشــت.   شــهردار اصفهان به بررسی 
قانون ماده 101 شــهرداری ها، اشــاره و عنوان کرد: از 
موضوعات مهمي که دبیرخانه کلان شهرها باید پیگیري 
کنند، طرح ها و لوایحي همچون مالیات بر ارزش افزوده 
و درآمدهای پایدار شــهری است که در مجلس و دولت 
مطرح می شود و مربوط به تمام شهرهاست تا با بررسي 

آن وحدت رویه و انسجامي در بین شهرها ایجاد شود.
وی با اشاره به تصویب قانون شــهرداري ها در سال 
1334 تصریح کرد: در ماده 55 قانون شهرداری ها ۲۷ 
وظیفه تعیین شده این در حالي است که در حال حاضر 

400 وظیفه از سوي شهرداري ها در حال انجام است.
شــهردار اصفهان گفت: با توجه به اینکه قرار اســت 
گردشگری راهگشای مشکلات کشور باشد، باید زمینه 

توسعه دیپلماسی شهری را در کلانشهرها ایجاد کرد. 

شهردار اصفهان در نود و پنجمین اجاس 
کانشهرهای کشور:

شفاف سازي و دسترسي آزاد به 
اطلاعات، لازمه کاهش فساد در 

همه شهرداري ها است

استان

مدیرعامل پتروشــیمي جم به پیشنهاد هیأت مدیره 
شــرکت توســعه انرژی پاد کیش)تاپکو( دکتر حسین 

نجفي را به عنوان سرپرست این شرکت منصوب کرد.
به گزارش روابط عمومي پتروشــیمي جم،مهندس 
سید حســین میرافضلي بنا به پیشــنهاد هیأت مدیره 
شرکت تاپکو دکتر حسین نجفي ،عضو هیأت مدیره این 
شرکت را به عنوان سرپرست شرکت تاپکو منصوب کرد. 
در حکم مدیرعامل پتروشیمي جم خطاب به سرپرست 
شــرکت تاپکو آمده است:امید اســت با برنامه ریزي و 
بسترسازي لازم،آن شــرکت به مجموعه اي سرآمد در 
حوزه بازاریابي و فروش محصولات پتروشــیمي جم و 

توسعه بازار در صنعت پتروشیمي و نفت نایل شود.

سرپرست جدید شرکت تاپكو 
منصوب شد

ويژه

-

معاون وزیر جهاد کشاورزی: 
از  سال 9۷ هیچ مجوزی برای 
بهره برداری از جنگل ها صادر 

نخواهد شد

امروز دیگر جنگل جلگه ای 
نداریم و تنها چند لکه کوچک 

باقی مانده است


